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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Rewizyjna, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Protokół nr X/2025 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Prudniku 

wraz z Komisją Rewizyjną 

 
Posiedzenie w dniu 24 lutego 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 24 lutego 2025 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:20 tego samego 

dnia. 

 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Rewizyjnej: 

Obecni: 

1. Renata Heda 

2. Łukasz Karpowicz 

3. Paweł Licznar 

4. Mieczysław Partyczny 

5. Witold Rygorowicz 

6. Aneta Samotus 

7. Andrzej Włosek 

8. Wiesław Zawiślak 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: 

Obecni: 

1. Marek Bień 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Alicja Isalska 

4. Edward Mazur 

5. Witold Rygorowicz 

6. Jacek Urbański 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Rygorowicz 

oraz Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jacek Urbański. Przewodniczący na 

wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że Komisje posiadają 

quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz Wiesław 

Kopterski, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Dyrektor OPS Bernadeta Bednarczuk, Sekretarz 

Marek Radom, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa Szymon Kroczak, Naczelnik Wydziału Edukacji Lidia Pawlikowska – Ozimek, 

Sekretarz Gminy Marek Radom, Naczelnik Wydziału Inwestycji  Aleksander Gacek, 

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik, Kierownik Referatu Gospodarowania 

Przestrzennego Katarzyna Żurawiecka – Kaszoid 
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b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji: 

1) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 28.01.2025 r. 

Przewodniczący Komisji Witold Rygorowicz poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

posiedzenia Komisji w dniu 28.01.2025 r.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 28.01.2025 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, 

Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Mieczysław Partyczny 

 

2) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 27.01.2025 r. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poddał pod glosowanie przyjęcie  

protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 27.01.2025 r.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 27.01.2025 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (2) 

Marek Bień, Edward Mazur 

 

2. Sprawozdania z działalności placówek oświatowych za rok 2024 w tym: 

a) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkół w Prudniku (druk nr 176) 

b) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 1 w Prudniku (druk nr 

177) 

c) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego nr 2 w Prudniku (druk nr 

178) 

d) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Szybowicach (druk nr 

179) 

e) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Rudziczce (druk nr 180) 

f) Sprawozdanie z działalności Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Moszczance (druk nr 

181) 

g) Sprawozdanie z działalności rzeczowej i finansowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego 

Dąbrówka w Prudniku (druk nr 182) 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdań poszczególnych placówek oświatowych blokiem (druk nr 176-182) 

kolejno przez: 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, 
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Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Mieczysław Partyczny 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Mazur 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Bień 

 

3. Gospodarka finansowa 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 183) 

Przewodniczący Komisji Jacek Urbański zapytał o pkt. 19 uzasadnienia „Dokonuje się w 

dziale 926 rozdziale 92601 zmniejszenia planu wydatków bieżących w kwocie 16.500,00zł i 

jednocześnie zwiększenia wydatków majątkowych na realizację zadania pn. „Budowa 

budynku gospodarczego przy Stadionie na ul. Włoskiej w Prudniku” w kwocie 16.500,00 zł”. 

Dyrektor Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek wyjaśniła, że chodzi o 

posadowienie garażu na koronie stadionu, który służył będzie na przechowywanie sprzętu 

gospodarczego.  

Radny Łukasz Karpowicz poprosił o wyjaśnienie zwiększenia wydatków w dziale 900 

rozdziale 90078 o kwotę 15.000,00zł na zadanie pn. „Budowa infrastruktury rekreacyjnej 

przy ul. Zwycięstwa w Prudniku – dokumentacja techniczna”. 

Dyrektor Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek poinformowała, że jest to teren 

placu zabaw, który znajduje się przy kąpielisku miejskim. Gmina Prudnik chce aplikować o 

pozyskanie środków na remont tego obiektu, który ma się odbyć w latach 2026-2027, a nabór 

wniosków trwa do końca kwietnia br. Do wniosku należy dołączyć pełną dokumentację.  

Radny Łukasz Karpowicz oznajmił, że jest to teren zalewowy. Zapytał czy wobec tego nie 

można starać się o środki popowodziowe na ten cel? 

Dyrektor Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek oznajmiła, że nie potrafi 

odpowiedzieć na to pytanie. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak wyjaśnił, że gmina aplikowała o różne środki. Jeśli chodzi o  

plac zabaw przy ul. Zwycięstwa gmina aplikuje ze środków w ramach Płaskowyżu Nowej 

Ziemi.  Zadanie realizowane będzie w latach 2026 i 2027 i trzeba tam wykazać zużycie 

związane z czasem, a nie w związku z powodzią. Obiekt został zgłoszony do aplikacji, jednak 

nie mamy tu do czynienia z odtworzeniem, a budową nowego placu zabaw.   

Radny Łukasz Karpowicz zapytał czy takie środki również będą przekazane na plac zabaw 

przy szkole w Rudziczce, który od ponad roku jest wyłączony z użytkowania? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak wyjaśnił, że plac zabaw przy szkole w Rudziczce to 

całkowicie inne zadanie. Firma, która buduje wiatraki w Rudziczce i Szybowicach ma 

wybudować nowe place zabaw, więc finansowanie nastąpi z innego źródła.  Odnośnie wypłat 

środków popowodziowych Burmistrz wyraził zdanie, że nie ma pewności czy Gmina je 

pozyska, więc woli aplikować o środki również z innych źródeł. Jeżeli znajda się środki z puli 

popowodziowej wówczas nie będzie startować w tym naborze, a dokumentacja tak czy owak 
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będzie potrzebna i nie ma tu żadnego ryzyka. Jedyny koszt jaki trzeba ponieść to koszt 

wykonania dokumentacji 

Radna Aneta Samotus zadała pytanie dot. pkt. 3 uzasadnienia „W związku z przyznaniem 

przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu dotacji w 

ramach „Specjalnego programu udzielania pomocy finansowej na zapobieganie i usuwanie 

skutków powodzi dla terenów objętych stanem klęski żywiołowej, na obszarze województwa 

opolskiego” dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 754 § 2460 o kwotę 95.269,07zł i 

jednocześnie zwiększenia wydatków w dziale 754 rozdział 75878 w tej samej kwocie”. 

Zapytała czego dotyczą te środki?  

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że są to środki przeznaczone na świadczenia dla osób 

fizycznych w postaci zakupu mundurów, butów i innego wyposażenia.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 183) kolejno przez: 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 184) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 184) kolejno przez: 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Witold Rygorowicz, Aneta Samotus, 

Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

BRAK GŁOSU (1) 

Mieczysław Partyczny 
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Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych szkół oraz publicznych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie 

Gminy Prudnik przez osoby fizyczne lub osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego, trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji 

oraz terminu i sposobu jej rozliczania (druk nr 185) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych szkół oraz publicznych i niepublicznych przedszkoli prowadzonych na terenie 

Gminy Prudnik przez osoby fizyczne lub osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego, trybu i zakresu kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystywania dotacji 

oraz terminu i sposobu jej rozliczania (druk nr 185) kolejno przez: 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

4. Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy Dorota Szmulik.  

a) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

(druk nr 186) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

(druk nr 186) kolejno przez: 
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Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 187) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 187) kolejno 

przez: 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 188) 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 189) 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 190) 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 191) 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 192) 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 193) 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 194) 
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j) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 195) 

k) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 196) 

l) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 197) 

m) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 19 

n) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 199) 

o) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 200) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości blokiem (druk nr 188- 

200) kolejno przez: 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

p) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 201) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 201) 

kolejno przez: 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 
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r) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w dzierżawę placu manewrowego przy 

ul. Łuczniczej 1 w Prudniku (druk nr 202) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w dzierżawę placu manewrowego przy 

ul. Łuczniczej 1 w Prudniku (druk nr 202) kolejno przez: 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

s) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 

Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 203) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 

Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 203) kolejno przez: 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

t) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 

Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 204) 
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Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul. 

Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 204) kolejno przez: 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

5. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Prudnik (druk nr 205) 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna 

Żurawiecka Kaszoid.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Prudnik (druk nr 205) kolejno przez: 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 
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b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i 

harmonogramu opracowania projektu "Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-2035" 

(druk nr 206) 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Marek Radom.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu "Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-2035" (druk nr 206) 

kolejno przez: 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego 

"Wspieraj Seniora w Prudniku" na rok 2025 (druk nr 207) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor OPS Bernadeta Bednarczuk.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia programu osłonowego "Wspieraj 

Seniora w Prudniku" na rok 2025 (druk nr 207) kolejno przez: 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisje Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Alicja Isalska, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 
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d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie określenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Prudniku (druk nr 208) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie określenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w Dziennym Domu „Senior+” w Prudniku (druk nr 208) 

kolejno przez: 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia w Klubie Senior+ oraz określenia 

zasad uczestnictwa seniorów w zajęciach oferowanych przez placówkę „ Senior+” (druk nr 

209) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia w Klubie Senior+ oraz określenia 

zasad uczestnictwa seniorów w zajęciach oferowanych przez placówkę „ Senior+” (druk nr 

209) kolejno przez: 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 
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BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu 

obliczania opłaty (druk nr 210) 

Radna Renata Heda zapytała, jaki koszt za osobę za wywóz odpadów musieliby ponosić 

mieszkańcy w roku 2024, gdyby nie nadwyżka na gospodarce śmieciowej z lat poprzednich? 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 

Szymon Kroczak w odpowiedzi poinformował, że zgodnie z wyliczeniami, już w roku 2024 

opłata ta musiałaby wynosić około 29 zł na osobę. 

Radna Renata Heda zapytała także o koszty administracyjne – dlaczego w lutym 2023 roku 

wystąpiła tak duża kwota wynosząca 119 000,00 zł oraz z czego wynika spadek kosztów 

administracyjnych pod koniec roku 2024 do kwot około 14 000,00 zł? 

Kierownik Referatu Gospodarki Odpadami Monika Gniecka-Witkowska wyjaśniła, że w 

lutym 2023 roku kwota ta obejmowała wynagrodzenia miesięczne, dodatkowe wynagrodzenie 

roczne oraz odprawę emerytalną. Natomiast w roku 2024, w okresie od września do grudnia, 

wynagrodzenia pracowników referatu gospodarki odpadami zostały pomniejszone o 

wynagrodzenia pracowników, którzy zostali oddelegowani do pracy związanej z powodzią. 

Radny Wiesław Zawiślak zapytał o liczbę kilometrów, które pokonują śmieciarki rocznie, 

oraz o koszty napraw tych pojazdów w ubiegłym roku. 

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że w chwili obecnej nie ma takich danych, można je 

zweryfikować w ZUK. Miały one jednak bezpośredni wpływ na wysokość złożonej oferty 

przez ZUK. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że podczas negocjacji nie wchodzono aż tak 

szczegółowo w koszty, jednak ZUK musi zwracać uwagę na bilans ekonomiczny. Oczywiście 

dane można wyciągną jeśli radni sobie tego życzą.  

Naczelnik Szymon Kroczak dodał, że w ofercie ZUK-u kwota za wozokilometr wynosiła 5 

zł. 

Radny Łukasz Karpowicz zapytał czy cała flota śmieciarek użytkowana przez ZUK jest 

własnością spółki, czy jakąś część dzierżawi? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że są sytuacje, na przykład podczas awarii, że ZUK 

korzysta ze sprzętu sąsiedniej gminy. Są to incydentalne zdarzenia. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.   

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu 

obliczania opłaty (druk nr 210) kolejno przez: 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Renata Heda, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Łukasz Karpowicz, Aneta Samotus 
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Komisję Skarg, Wniosków i Petycji:  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań zmierzających do 

budowy ścieżki rowerowej przy drodze krajowej Nr 41 (druk nr 211) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań zmierzających do 

budowy ścieżki rowerowej przy drodze krajowej Nr 41 (druk nr 211) kolejno przez: 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 

Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

Komisję  Skarg, Wniosków i Petycji: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 213) 

Przewodniczący przedstawił wniosek radnego. 

Radni dyskusji ni podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rolnej Rady 

Miejskiej w Prudniku (druk nr 213):  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Renata Heda, Łukasz Karpowicz, Paweł Licznar, Mieczysław Partyczny, Witold Rygorowicz, 
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Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

 

i) Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Prudniku (druk nr 214) 

Przewodniczący Komisji przedstawił wniosek radnego. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 

Prudniku (druk nr 214).  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Rafał Bolibrzuch, Edward Mazur, Witold Rygorowicz, Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Alicja Isalska 

NIEOBECNI (1) 

Marek Bień 

 

6. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono.  

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono.  

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Jacek Urbański  

 

 

 

  
 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


